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PS 11/11 Videre permisjon fra verv i kommunestyret

Saksprotokoll i Formannskap - 22.03.2011 

Behandling
Line Mørch (V) foreslo følgende forslag:
-Helge Solberg velges til nytt medlem for banestyret
-Som vararepresentant til styret for Friluftsrådet Sør velges Steinar Thorsen

Marit Aass (SV) fremmet følgende forslag:
-Som kommunestyrerepresentant på brukerrådets dialogmøte for Songe skole oppnevnes Marit 
Aass.

Rådmannens innstilling med forlagene fra Mørch og Aass enstemmig tilrådd.

Innstilling
1. Knut Haavard Kløvfjell (SV) gis permisjon fra sine politiske verv i Tvedestrand ut 

kommunestyreperioden.

2. I permisjonstiden benyttes første vararepresentant til kommunestyret som representant. De 
øvrige varamedlemmer flyttes i permisjonstiden en plass opp i forhold til den nummerorden 
de er valgt.

3. Nytt medlem i banestyret for Lyngmyr sentralidrettsanlegg er Helge Solberg.

4. Som vararepresentant til styret for Friluftsrådet Sør velges Steinar Thorsen

5. Som kommunestyrerepresentant på brukerrådets dialogmøte for Songe skole oppnevnes 
Marit Aass.



PS 12/11 Referat- og drøftingssaker

• Aud Angelstad (SP) stilte spørsmål knyttet muligheten for å ta opp igjen spørsmålet vedr. 
veinavn med utgangspunkt i navnet ”Arendalsveien”.  Formannskapet var enig om å bestille 
en sak vedr. dette, men å avvente noe for å se om det kom noen flere innspill fra 
velforeninger mv.

• Line Mørch (V) stilte spørsmål knyttet til innspill fra Østre Agder om vedtektsendring for 
Friluftsrådet Sør.  Ordføreren orienterte om dialog som hadde vært i Østre Agder, og ønske 
om samkjøring av politisk styring for ulike interkommunale ordninger.

• Marit Aass (SV) stilte spørsmål ved hvordan ordningen var mht. ”opptelling” av 
barnehagebarn i private barnehager, og om dette kunne gjøres flere ganger i året for å unngå 
at en barnehage fikk flere barn, men ingen økonomisk kompensasjon før året etter. Det ble 
bedt om tilbakemelding på neste formannskapsmøte.

• Morten Foss (UA) ba om at formannskapet fikk tilbakemelding på neste møte vedr. opsjon 
til Stranna Eiendom på Lauvåsen.


